
Voeller: Chcemy wykupić Jedvaja jak najszybciej
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Nie jest już tajemnicą, że Bayer Leverkusen zamierza wykupić na stałe

Tina Jedvaja, dochodząc do definitywnego porozumienia z Romą, która

zrezygnuje tym samym z opcji kontrwykupu.

 

Kluby rozmawiają od pewnego czasu, a w mediach pojawia się najczęściej kwota 10

mln euro. Dyrektor sportowy niemieckiego klubu, Rudi Voeller, wyjaśnia sytuację dla

tuttomercatoweb.com:

- Chcemy go wykupić jak najszybciej, mimo że mamy jeszcze półtora roku, aby to

zrobić. Chcemy znaleźć porozumienie, które zadowoli obydwa kluby.

 

Giallorossi wypożyczyli Chorwata na dwa lata z prawem do wykupu i kontrwykupu.

Dziś wiemy, że piłkarz zostanie definitywnie w Leverkusen. Nie wiemy jedynie za

jaką kwotę.
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